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Program:

1) Informace z kateder a součástí

Za katedru Žurnalistiky promluvila doc. Němcová Tejkalová.

Uvedla že od února bude čerpat sabatikl. Do 15. 4. ji bude zastupovat doc. Silverio a
od 16. 4. dr. Macková.

Doc. Němcová Tejkalová po diskuzi s doc. Osvaldovou navrhuje, aby se zájemci o
studium na DOD registrovali pomocí registračního formuláře. Mohou samozřejmě
přijít i neregistrovaní zájemci, ale musí počítat s registrací na místě. Dr. Končelík k
tomu dodává, že uchazeči musí být zároveň dopředu informováni o tom, že s sebou
nemají nosit objemná zavazadla.

Doc. Němcová Tejkalová také uvedla, že někteří pedagogové nevědí, jak přistupovat
ke studentům, kteří mají speciální potřeby (a buď jsou, nebo nejsou takto
registrováni). Je třeba jim proto upozornit na informace a nástroje, co je možné, jak
doporučit registraci atd. Na fakultě jsou dvě kontaktní osoby pro tyto studující a
konzultují i s vyučujícími, informace jsou na webu fakulty i univerzity. UK Point
vydává newsletter, kde je dost tipů, mimo jiné i k této problematice. IKSŽ by také měl
v souvislosti s touto problematikou uspořádat workshop. Dr. Končelík souhlasí a
žádá, aby bylo na poradách kateder zmíněno, že k této problematice existují návody
a zároveň abychom také zjistili, jak velký zájem ze strany pedagogů je o tento typ
doškolování. Doc. Němcová Tejkalová navrhuje uspořádat seminář ve spolupráci s
bezpečnostním odborem, vedení institutu odsouhlasilo.

Doc. Němcová Tejkalová informovala o dopisu studujících po tragických událostech
na FF UK Dohodli se také, že k tomuto tématu uspořádají diskuzi, které by se měli
zúčastnit mediální profesionálové i odborníci na bezpečnost a psychologii. Diskuze
proběhne v Knihovně Václava Havla 24. 1. od 17:30, s podporou institutu, doc.
Němcová Tejkalová požádala o šíření informace mezi vyučujícími. Tito studenti
budou navrženi na Petruskovu cenu.

Doc. Němcová Tejkalová také informovala o tom, že studenti nejsou spokojeni s
komunikací s kavárnou na Hollaru. Občas se stává, že se tam kryjí jednotlivé akce.
Dr. Končelík navrhuje novou schůzku se spolkem „Studenti IKSŽ“.

Mgr. Lábová a Mgr. Géla potřebují zachovat v budově Hollar jednu malou
fotokomoru (fotokomoru doc. Lába).



Doc. Němcová Tejkalová také požádala, aby buď po odstěhování CDS z místnosti
111 byl do místnosti přistěhován maximálně 1 člověk, aby se v ní dalo normálně
fungovat (i šest lidí je dost, ale chápe prostorová omezení), nebo aby se z ní stala
místnost pro projektové kolegy se sdílenými místy a katedra získala po knihovně
místnost pro 4 pracovníky, kam se přestěhují dr. Macková, dr.Trunečka a dr. Turková
a na sdílené místo dva noví postdoci, kteří na katedru přijdou.

Prof. Štoll za KMS uvedl, že na lednové státní zkoušky se přihlásilo minimum
studentů.

Prof. Mikuláš poslal návrh na studentské kampaně, M. Štoll navrhuje začlenit do
předmětu Projekt IKSŽ.

Máme 4 zájemce o rigorózní řízení.

Dr. Koudelková za MKPR uvedla , že státní zkoušky této katedry se budou konat
24.1. a 29.1.2024. Za IKSŽ se podařilo podat projekt do výzvy NPO MŠMT -

Podpora zelených dovedností (4 předměty a 1 studijní program).

Dr. Končelík poděkoval zaměstnancům RTL, že vytrvali a nyní již směřujeme k
variantě kompromisu ohledně vyjednávání s IT odd. FSV.

Dr. Prázová informovala o tom, že byly dokončeny platby za databáze. Data stevard
je již aktivní.

Ing. Dostálková informovala o tom, že nové školení BOZP bude probíhat v Moodle.

Od roku 2025 se ruší plány dovolených.

Sbíráme informace pro výroční zprávu.

6.6. plánuje FSV večírek.

Mgr. Kryšpínová uvedla, že písemné přijímací zkoušky se budou konat opět na
Právnické fakultě ve dnech 3. a 4. 6. 2024.



Příští porada vedení IKSŽ se uskuteční: 5. 2. 2024 v učebně č. 110

Zapsala: Pavla Koterová

Za správnost: Dr. Jakub Končelík, ředitel IKSŽ


